
Ali v Bizoviku
res ne

potrebujemo
vodovoda

V zvezi z izjavo našega krajana g.
Avgusta Kastelca v zadnji številki Naše
skupnosti v rubriki Kje je problem? češ
da v Bizoviku »vodovoda. ki nam ga
obljubljajo v zameno, v bistvu ne po-
trebujemo, saj se mi zdi voda, ki jo
imamo sedaj, dovolj dobra«. se nam
postavlja vprašanje. ali g. Kastelic pro-
blematike v zvezi s preskrbo z vodo
v našem naselju sploh ne pozna.

Res je, da je kvaliteta vode iz
omrežja krajevnega vodovoda dobra
(to kažejo tudi analize Zavoda za soci-
aJno medicino in higieno Ljubljana),
res pa je tudi sledeče:

1. da je vodovodno omrežje staro
čez 60 let, zato morajo posamezniki
(člani vodovodnega odbora in gasil-
skega drušltva) vložiti veliko prosto-
voljnega deBa v njegovo vzdrževanje;

2. da zaradi premajhnega pritiska
na vodovodnem omrežju prihaja do
pomanjkanja vode na določenih
odjemnih raestih (Pot v dolino, del
Periške ceste. Pot na visoko);

3. da imajo cevi premajhen profil,
saj je bil vodovod zgrajen za cca 300
prebivalcev Bizovika, danes pa nas je
čez 1000 in omrežje krajevnega vodo-
voda ne ustreza zdajšnjemu stanju;

4. ker je (pritisk v vodovodnem
omrežju) premajhen, nastane v njem
vakum in obstaja resna nevarnost, da
se omrežje onesnaži s fekalijami, saj
ima več kot pol Bizovika speljano ka-
nalizacijo v potok;

5. da je dejansko komunalna infra-
struktura v Bizoviku nujno potrebna,
ne glede na to, aJi vzhodna avtocesta
bo ali ne.

Svet krajevne skupnosti
Bizovik


